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PROTOKÓŁ nr I/2018 

z sesji Rady Gminy Czernice Borowe, która odbyła się 19 listopada 2018 r. 

w sali widowiskowej OSP w Czernicach Borowych. 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 10:00, zakończono o godzinie 13:00. 

Na stan 15 radnych – obecnych było 15 według załączonej listy obecności. 

W obradach udział wzięli: Wójt Gminy, Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Radca Prawny, 

Radny Powiatowy Mariusz Szempliński. 

 

Ad. pkt. 1 

Radny Senior – Pan Kazimierz Skowroński otworzył I sesję Rady Gminy kadencji 2018 - 2023 

i powitał zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest wymagane kworum, na 15 

radnych obecnych jest 15 i wszelkie podejmowane uchwały będą prawomocne. 

Ad. pkt. 2 

Radny Senior przedstawił kolejny punkt obrad – ślubowanie Radnych. Poinformował, że 

zgodnie z art. 23a Ustawy o Samorządzie Gminnym odczyta tekst ślubowania po czym każdy 

wywołany Radny wstaje i wypowiada słowo „Ślubuję”, może dodać zdanie „Tak mi dopomóż 

Bóg”. 

Radny Senior odczytał treść ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy  

i jej mieszkańców”. 

następnie wyczytał kolejno wszystkich radnych, każdy z nich złożył ślubowanie. 

Ad. pkt. 3 

Radny Senior poinformował, że kolejny punkt sesji Rady to przyjęcie porządku obrad. Dodał, 

że pierwszą sesję nowo wybranej Rady zgodnie z Ustawą o Samorządzie Gminnym zwołuje 

Komisarz Wyborczy. Ustalił on jednocześnie porządek obrad, który po złożeniu ślubowania 

może być zmieniony bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 

Radny Senior zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o proponowane zmiany: 

1. Po pkt. 3 dodać pkt. 4 i 5 w brzmieniu: 

4) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego sposób 

głosowania w wyborach przewodniczącego Rady Gminy Czernice Borowe. 
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5) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia 

głosowania nad wyborem Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Czernice Borowe. 

2. Punkty 4, 5 i 6 otrzymują numerację odpowiednio: 6, 7 i 8. 

3. Po punkcie 8 dodać: 

9) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Czernice Borowe i wyboru z tego składu 

przewodniczącego Komisji. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Czernice Borowe i powołania z tego składu 

przewodniczącego Komisji. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego Komisji 

Budżetowej Rady Gminy Czernice Borowe. 

12) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego Komisji 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Gminy Czernice Borowe. 

13) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego Komisji 

Zdrowia, Oświaty i Kultury Rady Gminy Czernice Borowe. 

14) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Panu Wojciechowi 

Brzezińskiemu – Wójtowi Gminy. 

15) Wolne wnioski i zapytania. 

4. Pkt. 7 otrzymuje numerację pkt. 16. 

Radny senior poddał pod głosowanie 

przyjęcie punktu do porządku obrad: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za rozszerzeniem porządku obrad o proponowane 

zmiany. 

Radny senior odczytał zaproponowany porządek obrad ze zmianami: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XXVII sesji Rady Gminy Czernice Borowe. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2018- 2036. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 240/XXIV/17 Rady Gminy Czernice 

Borowe z dnia 20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2018 

rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 191/XIX/17 Rady Gminy Czernice 

Borowe z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające 

finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 281/XXVII/18 Rady Gminy Czernice 

Borowe z dnia 26 lipca 2018 r. w sprawie określenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki, wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat w przedszkolach 

i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Czernice Borowe. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia Medalu Honorowego Gminy Czernice 

Borowe oraz zasad i trybu jego nadawania i wręczania. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 284/XXVII/18 Rady Gminy Czernice 

Borowe z dnia 26 lipca 2018 r. w sprawie Statutu Gminy Czernice Borowe. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej spółkom 

wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Czernice Borowe 

w 2019 roku z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia spółdzielni socjalnej pod nazwą „Spółdzielnia 

Socjalna Kostka”.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Gminnego Centrum 

Informacji w Czernicach Borowych i nadania statutu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ponownego rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy.  

16. Przyjęcie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej gminy 

Czernice Borowe za pierwsze półrocze 2018 r.  

17. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Czernice Borowe· 

za pierwsze półrocze 2018 r. oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za pierwsze półrocze 2018 r. 

18. Interpelacje radnych złożone na piśmie. 

19. Odpowiedzi na interpelacje. 

20. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

21. Wolne wnioski i zapytania. 

22. Zakończenie obrad sesji. 

Radny Senior – czy są jakieś uwagi? Jeżeli nie ma proszę o głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad na terminalach do głosowania. 
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Radny Senior poddał pod głosowanie 

na terminalach porządek obrad  

ze zmianą: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. pkt. 4 

Realizując przyjęty porządek Radny Senior przeszedł do punktu 4. Poinformował, że w tym 

punkcie omawiane będzie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

sposób głosowania w wyborach przewodniczącego Rady Gminy Czernice Borowe. 

Radny Senior – projekt uchwały i regulaminu otrzymali Państwo w materiałach na sesję. Czy 

są jakieś uwagi? 

Radny Senior odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 1/I/2018 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia Regulaminu określającego sposób 

głosowania w wyborach przewodniczącego Rady Gminy Czernice Borowe. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 5 

Radny Senior przeszedł do kolejnego punktu obrad - przyjęcia uchwały w sprawie powołania 

Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania nad wyborem Przewodniczącego  

i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Czernice Borowe. 

Radny Senior - Bardzo proszę o zgłaszanie propozycji kandydatur do komisji skrutacyjnej. 

Radny Jacek Bartołd – Pani Anna Dzierzęcka. 

Radny Cezary Kołakowski – Pani Sylwia Zaborowska 

Radny Włodzimierz Stolarczyk – Kobyliński Mariusz 

Radny Senior – Czy Państwo wyrażają zgodę? 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
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Radny Senior – dziękuję za zgłaszanie kandydatur. Teraz przegłosujemy kandydatury na 

członków komisji skrutacyjnej. 

Radny Senior poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnej Anny Dzierzęckiej: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Radny Senior poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnej Sylwii  

Zaborowskiej: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Radny Senior poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Mariusza 

Kobylińskiego: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Radny Senior – dziękuję bardzo teraz odczytam treść uchwały i poddam pod głosowanie. 

Radny Senior odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 2/I/2018 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla 

przeprowadzenia głosowania nad wyborem Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Czernice Borowe. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 6 

Radny Senior poinformował, że kolejny punkt obrad to wybór przewodniczącego Rady Gminy. 

Radny Senior – Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. 
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Radny Włodzimierz Stolarczyk – Wysoka Rado, Szanowni Państwo chciałbym zgłosić 

kandydaturę na Przewodniczącego Rady Gminy Czernice Borowe Radnego Jacka Bartołda. 

Jacek Bartołd jest doświadczonym samorządowcem, chciałbym przypomnieć, że był członkiem 

Zarządu Rady Powiatu, był również Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu, w kadencji 2014 – 

2018 był przewodniczącym Rady Gminy Czernice Borowe z funkcji tej wywiązywał się bardzo 

dobrze. Jestem pewny, że obecną kadencję poprowadzi również bardzo dobrze. Dziękuję. 

Radny Senior – Dziękuję. Panie Bartołd czy zgadza się Pan na kandydowanie? 

Radny Jacek Bartołd – wyrażam zgodę. 

Radny Senior – czy są jakieś inne kandydatury? Jeżeli nie ma, zarządzam 10 minutową 

przerwę podczas której zostaną przygotowane karty do głosowania. 

Radny Senior – wznawiam obrady po przerwie. Przechodzimy do tajnego głosowania, proszę 

Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania i przygotowanie protokołu. 

Radna Anna Dzierzęcka Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – głosowanie na 

przewodniczącego, będzie odbywać się na sali, będziemy wyczytywać imiennie każdego  

z Radnych, jedna osoba będzie podchodziła, za parawanem skreślała kandydaturę i wrzucała 

do urny. Później przeliczymy głosy. Jeżeli chodzi o kartę do głosowania są tam 3 pozycje 

„jestem za”, „jestem przeciw” i „wstrzymuję się” trzeba zaznaczyć jedną z tych pozycji 

znakiem x jeżeli będą 2 znaki x lub w ogóle głos będzie nieważny. 

Radna Anna Dzierzęcka wyczytała kolejno Radnych i każdy z nich oddał głos w tajnym 

głosowaniu. 

Radna Anna Dzierzęcka Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – dziękuję bardzo teraz 

wyniesiemy urnę i przeliczymy głosy. 

Radny Senior – proszę o odczytanie protokołu. 

Radna Anna Dzierzęcka Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół Komisji 

Skrutacyjnej, który stanowi załącznik do protokołu. Na przewodniczącego Radny Gminy 

Czernice Borowe został wybrany Radny Jacek Bartołd 15 głosami za przy braku głosów 

przeciw. Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Senior – dziękuję bardzo, teraz odczytam treść uchwały. 

Radny Senior odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 3/I/2018 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Senior – gratuluję wyboru Panu Przewodniczącemu i proszę o zabranie głosu. 
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Przewodniczący Rady Jacek Bartołd – dziękuję, wykorzystam po raz pierwszy tą mównicę 

więc z tego miejsca chciałbym wszystkim Państwu Radnym Podziękować za zaufanie jakim 

mnie obdarzyliście, traktuję to poniekąd jako ocenę dotychczasowej pracy także, jeszcze raz 

bardzo bardzo dziękuję. Ze swojej strony obiecuję, że będę się starał aby ze swojej powinności 

wywiązywać się jak najlepiej. Dziękuję bardzo jeszcze raz. 

Ad. pkt. 7 

Przewodniczący Rady realizując dalej porządek obrad poinformował, że punkt 7 będzie 

dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Rady – bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego. 

Radny Andrzej Borkowski – zgłaszam kandydaturę Włodzimierza Stolarczyka. 

Przewodniczący Rady – czy Pan Radny wyraża zgodę? 

Radny Włodzimierz Stolarczyk – Tak. 

Przewodniczący Rady – dziękuję bardzo. Czy są jakieś kandydatury? Rozumiem, że nie ma 

w takim razie zamykam listę kandydatów. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że na Wiceprzewodniczącego Rady jest tylko jedna 

kandydatura. Proszę teraz Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. Ogłaszam 

przerwę techniczną. 

Przewodniczący Rady – wznawiam obrady pierwszej sesji. Proszę Komisję Skrutacyjną  

o przeprowadzenie głosowania na Wiceprzewodniczącego Rady. 

Radna Anna Dzierzęcka Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała o sposobie 

przeprowadzenia głosowania oraz możliwości oddania głosu ważnego. Następnie wyczytano 

wszystkich radnych i każdy z nich oddał głos. 

Radna Anna Dzierzęcka – dziękuję bardzo teraz nastąpi wyniesienie urny i przeliczenie 

głosów. 

Przewodniczący Rady – proszę Komisję Skrutacyjną o przeliczenie głosów i sporządzenie 

protokołu. Ogłaszam przerwę techniczną. 

Przewodniczący Rady – wznawiam obrady po przerwie. Proszę Komisję Skrutacyjną  

o odczytanie protokołu. 

Radna Anna Dzierzęcka Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół Komisji 

Skrutacyjnej, który stanowi załącznik do protokołu. Na wiceprzewodniczącego Radny Gminy 

Czernice Borowe został wybrany Radny Włodzimierz Stolarczyk 15 głosami za przy braku 

głosów przeciw. Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady – odczytam uchwałę i poddam pod głosowanie. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 4/I/2018 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady – zapraszam Pana Wiceprzewodniczącego do stołu prezydialnego  

i gratuluję. 

 

Ad. pkt. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem obrad jest ślubowanie Wójta 

Gminy. 

Przewodniczący Rady – bardzo proszę Pana Wójta, może do mównicy. 

Wójt Gminy – „Obejmując urząd wójta gminy uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego  

i pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Wójt gminy po uroczystym ślubowaniu podpisał dokument ślubowania i złożył go na ręce 

Przewodniczącego Rady. 

Ad. pkt. 9 

Realizując dalej przyjęty porządek obrad Przewodniczący Rady poinformował, że w tym 

punkcie porządku obrad przewidziane jest przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu 

liczebnego i osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Czernice Borowe i wyboru z tego 

składu przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący Rady – w pierwszej kolejności musimy ustalić liczebność tej komisji bardzo 

proszę o propozycje liczebności Komisji Rewizyjnej. 

Radny Cezary Kołakowski – proponuję 4 osoby. 

Przewodniczący Rady – dziękuję czy są jeszcze jakieś inne propozycje? Rozumiem, że nie 

ma, w takim razie kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem propozycji Pana Radnego 

Kołakowskiego? 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie 

wniosek Radnego: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – propozycja została przyjęta jednogłośnie. Liczba członków komisji 

rewizyjnej wynosi 4 radnych. 

Przewodniczący Rady – teraz bardzo proszę o propozycje kandydatur do Komisji Rewizyjnej. 

Radny Kazimierz Skowroński – Kobyliński Włodzimierz, Anna Dzierzęcka, Tomaszewski 

Andrzej, Skowroński Kazimierz. 

Przewodniczący Rady – czy jeszcze są jakieś kandydatury? Rozumiem, że nie ma w takim 

razie przegłosuję zamknięcie listy kandydatów. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że lista została zamknięta jednogłośnie 15 głosami za. 

Przewodniczący Rady – w tej chwili chciałbym spytać Państwa Radnych zgłoszonych do 

komisji czy wyrażają zgodę na kandydowanie? 

Wszyscy zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady – dziękuję bardzo, w tej chwili przejdziemy do głosowania. Zgodnie 

ze statutem musimy przegłosować każdą kandydaturę. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Kobylińskiego 

Włodzimierza: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnej Dzierzęckiej Anny: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Tomaszewskiego  

Andrzeja: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Skowrońskiego  

Kazimierza: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący Rady – w przypadku Komisji Rewizyjnej do kompetencji Rady należy wybór 

przewodniczącego z jej składu. Bardzo proszę o przedstawienie kandydata na 

przewodniczącego tej komisji. Tylko proszę teraz już do mównicy przemieszczać się, będzie to 

bardziej czytelne dla protokołu. 

Radny Kazimierz Skowroński – proponuję na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Radnego Kobylińskiego Włodzimierza. 

Przewodniczący Rady – dziękuję bardzo. Czy Pan Kobyliński wyraża zgodę? 

Radny Kobyliński Włodzimierz – tak. 

Przewodniczący Rady – czy są jeszcze jakieś inne kandydatury? Stwierdzam, że nie ma.  

W takim razie przegłosujemy zamknięcie listy. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że lista została zamknięta jednogłośnie 15 głosami za. 

Przewodniczący Rady – poddam, teraz pod głosowanie kandydaturę Kobylińskiego 

Włodzimierza na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Kobylińskiego 

Włodzimierza: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący Rady – odczytam uchwałę i poddam pod głosowanie. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 5/I/2018 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Czernice Borowe i wyboru z tego składu przewodniczącego 

Komisji. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest 

przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Czernice Borowe i powołania z tego składu 

przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący Rady – będziemy postępować podobnie jak przy Komisji Rewizyjnej. Proszę 

o wnioski co do liczebności komisji. 

Radny Cezary Kołakowski – proponuję skład czteroosobowy. 
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Przewodniczący Rady – dziękuję czy są jeszcze jakieś inne propozycje? Rozumiem, że nie 

ma. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy wniosków: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – propozycja została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie 4 osobowego składu: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – propozycja została przyjęta jednogłośnie. Liczba członków Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji wynosi 4 radnych. 

Przewodniczący Rady – teraz bardzo proszę o propozycje kandydatur do składu komisji. 

Radny Cezary Kołakowski – moja propozycja: Pan Skowroński Kazimierz, Pan Sadkowski 

Adam, Pan Sadowski Jarosław i Kobyliński Mariusz. 

Wszyscy zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady – czy jeszcze są jakieś propozycje ze strony Państwa Radnych? 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że lista została zamknięta jednogłośnie 15 głosami za. 

Przewodniczący Rady – dziękuję bardzo, w tej chwili przejdziemy do głosowania nad każdą 

kandydaturą.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Skowrońskiego 

Kazimierza: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 
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Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Sadkowskiego  

Adama: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Sadowskiego  

Jarosława: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Kobylińskiego  

Mariusza: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący Rady – w tej chwili musimy z tego grona powołać przewodniczącego 

komisji. Bardzo proszę o kandydatury. 

Radny Kazimierz Skowroński – proponuję Pana Radnego Sadowskiego Jarosława na 

przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady – dziękuję bardzo. Czy Pan Radny Sadowski wyraża zgodę? 

Radny Sadowski Jarosław – tak. 

Przewodniczący Rady – czy są jeszcze jakieś inne kandydatury? Rozumiem, że nie ma.  

W takim razie przegłosujemy zamknięcie listy. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że lista została zamknięta jednogłośnie 15 głosami za. 

Przewodniczący Rady – poddam, teraz pod głosowanie kandydaturę Sadowskiego Jarosława 

na przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Sadowskiego 

Jarosława: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący Rady – odczytam uchwałę i poddam pod głosowanie. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr 6/I/2018 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Czernice Borowe i powołania z tego składu 

przewodniczącego Komisji. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 11 

Przewodniczący Rady poinformował, że w kolejnym punkcie porządku obrad przewidziane jest 

przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego Komisji Budżetowej 

Rady Gminy Czernice Borowe i poprosił o zgłaszanie składu liczebnego komisji. 

Radny Cezary Kołakowski – moją propozycją jest 4 członków. 

Przewodniczący Rady – dziękuję czy są jeszcze jakieś inne propozycje? Rozumiem, że nie 

ma. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy wniosków: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – propozycja została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie 4 osobowego składu: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – propozycja została przyjęta jednogłośnie. Liczba członków Komisji 

Budżetowej wynosi 4 radnych. 

Przewodniczący Rady – teraz bardzo proszę o propozycje kandydatur na członków komisji 

budżetowej. 

Radny Cezary Kołakowski – Pani Zaborowska Sylwia, Tyburski Mariusz, Sadowski Jarosław 

i moja skromna osoba Kołakowski Cezary. 

Wszyscy zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady – czy jeszcze są jakieś propozycje ze strony Państwa Radnych? 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że lista została zamknięta jednogłośnie 15 głosami za. 

Przewodniczący Rady – dziękuję bardzo, w tej chwili przejdziemy do głosowania nad każdą 

kandydaturą.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnej Zaborowskiej 

Sylwii: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 
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Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Tyburskiego  

Mariusza: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Sadowskiego  

Jarosława: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Kołakowskiego  

Cezarego: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami  

Przewodniczący Rady – odczytam uchwałę i poddam pod głosowanie. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 
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Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 7/I/2018 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego 

Komisji Budżetowej Rady Gminy Czernice Borowe. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 12 

Przewodniczący realizując porządek obrad przeszedł do kolejnego punktu, który dotyczył 

podjęcia uchwały w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego Komisji Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Rady Gminy Czernice Borowe. 

Radny Pepłowski Adam – moją propozycją jest 3 członków. 

Przewodniczący Rady – dziękuję czy ze strony Państwa Radnych są jeszcze jakieś inne 

propozycje? Nie widzę propozycji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy wniosków: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – propozycja została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie 3 osobowego składu: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – propozycja została przyjęta jednogłośnie. Liczba członków Komisji 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa wynosi 3 radnych. 

Przewodniczący Rady – teraz bardzo proszę o propozycje kandydatur na członków komisji 

budżetowej. 

Radny Pepłowski Adam – do komisji proponuję: Andrzeja Borkowskiego, Adma 

Sadkowskiego i swoją skromną osobę Adama Pepłowskiego. 

Wszyscy zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady – czy jeszcze są jakieś propozycje ze strony Państwa Radnych? 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 
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Przewodniczący Rady – stwierdzam, że lista została zamknięta jednogłośnie 15 głosami za. 

Przewodniczący Rady – dziękuję bardzo, w tej chwili przejdziemy do głosowania nad każdą 

kandydaturą.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Borkowskiego 

Andrzeja: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Sadkowskiego  

Adama: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Pepłowskiego  

Adama: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 
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Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 8/I/2018 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 19 listopada 2018 r w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego 

Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Gminy Czernice Borowe. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 13 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - podjęcia uchwały w sprawie ustalenia 

składu liczebnego i osobowego Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Rady Gminy Czernice 

Borowe. Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie składu liczebnego komisji. 

Radny Stolarczyk Włodzimierz – Panie przewodniczący Wysoka Rado proponuję skład  

3 członków. 

Przewodniczący Rady – dziękuję czy ze strony Państwa Radnych są jeszcze jakieś inne 

propozycje? Nie widzę propozycji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy wniosków: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – propozycja została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie 3 osobowego składu: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – propozycja została przyjęta jednogłośnie. Liczba członków Zdrowia, 

Oświaty i Kultury wynosi 3 radnych. 

Przewodniczący Rady – teraz bardzo proszę o propozycje kandydatur na członków komisji 

budżetowej. 

Radny Stolarczyk Włodzimierz – proponuję 3 osoby, które nie mają jeszcze obsady: Radny 

Bońkowski Ryszard, Kobyliński Mariusz i Stolarczyk Włodzimierz. 

Wszyscy zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady – czy jeszcze są jakieś propozycje ze strony Państwa Radnych? 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że lista została zamknięta jednogłośnie 15 głosami za. 

Przewodniczący Rady – dziękuję bardzo, w tej chwili przejdziemy do głosowania nad każdą 

kandydaturą.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Bońkowskiego 

Ryszarda: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Kobylińskiego  

Mariusza: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Stolarczyka  

Włodzimierza: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady – stwierdzam, że kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

za. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 
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za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 9/I/2018 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia składu liczebnego i osobowego 

Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Rady Gminy Czernice Borowe. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 14 

Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie zaplanowano podjęcie uchwały w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia Panu Wojciechowi Brzezińskiemu – Wójtowi Gminy. 

Przewodniczący Rady – czy do uchwały są ze strony Państwa Radnych jakieś zapytania? 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 15 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

Na sali obrad obecnych 15 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła UCHWAŁĘ Nr 10/I/2018 RADY GMINY CZERNICE 

BOROWE z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Panu Wojciechowi 

Brzezińskiemu – Wójtowi Gminy. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 15 

Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady – bardzo proszę jeżeli ze strony Państwa są jakieś uwagi wnioski 

zapraszam do mównicy. Czy Pan Wójt chce coś powiedzieć? Zapraszam. 

Wójt Gminy – pogratulował wszystkim Radnym wyboru. Zachęcił wszystkich Radnych do 

wypełniania swojej misji, bycia liderem społeczności. Przy tej okazji Wójt Gminy zachęcił 

Radnych oraz Sołtysów do udziału w projekcie „Lider inicjatyw lokalnych” realizowanego 

przez Czernickie Stowarzyszenie Aktywnych Społecznie z Fundacją „Regeneracja”. Zachęcał 

również do angażowania w projekt osób ze swojego otoczenia. Wójt poinformował, że 

głoszenia do projektu przyjmuję Pani Maria Sobieraj oraz sekretariat Urzędu Gminy. 

W dalszej części Wójt Gminy przekazał informacje o potrzebie rozpoczęcia prac nad budżetem 

gminy na nadchodzący rok ze względu na zbliżające się terminy. 
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W dalszej części Wójt Gminy poinformował o zakończeniu nawożenia dróg do pól tańszym 

piaskowym tworzywem oraz trwającym nawożeniu dróg kruszywem z domieszką kamienia 

łamanego. W temacie remontu dróg bitumicznych Wójt poinformował, że gmina dokonała 

zakupu skrapiarki oraz zakupiła masę asfaltowej na zimno w celu remontowania dróg 

gminnych. 

W dalszej części Wójt Gminy wspomniał o potrzebie porządkowania dróg. Stwierdził, że  

w niektórych miejscowościach gminy jest bardzo zły stan dróg ze względu na prace polowe  

i nawożenie błota na drogi. Wójt namawiał do utrzymania porządku i sprzątania dróg po 

zakończeniu prac polowych. Dodał, że gmina będzie namawiać i egzekwować sprzątanie 

wymienionych dróg. 

Kolejnym elementem przemówienia był temat wyznaczania pasów drogowych. Wójt gminy 

wspomniał, że wyznaczono już wiele pasów drogowych ale nadal jest sporo wniosków i Rada 

Gminy Będzie musiała je rozpatrzeć. Wójt Gminy dodał, że świeżo wyznaczone drogi już są 

zaorane, stwierdził że nie można tego tolerować i namawiał do wspólnego szacunku i dbania  

o społeczność oraz zgłaszania tego typu sytuacji. 

Wójt Gminy wspomniał o kradzieży bramy z terenu przy dworze w Chojnowie, prosił o reakcje 

mieszkańców. 

Na zakończenie Wójt Gminy podziękował za ustalenie pensji i wyraził nadzieję na dobrą, 

konstruktywną współpracę. 

Przewodniczący Rady – dziękuję Panu Wójtowi. Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze  

w punkcie wolne wnioski i zapytania? Bardzo proszę Pan Radny Skowroński. 

Radny Skowroński Kazimierz – ja bym chciał tylko dopowiedzieć w sprawie wypowiedzi 

Pana Wójta odnośnie dróg. U nas asfalt polany jest 3 miesiące temu, 4, a już jest zniszczony. 

Nie zawraca w polu tylko wychodzi prosto ciągnikiem na asfalt. Widoczne jest to jak zerwany 

jest asfalt. To jest wprost nie do pomyślenia, że wydane miliony złotych i nie ma tego, już za 

chwilę nie będzie. Trzeba to jakoś porównać, a z błotem to już się nie mówi, a tutaj już jest 

widać to uszkodzenie. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady – dziękuję bardzo. Musimy mieć jakieś narzędzia, żeby egzekwować 

właściwe zachowanie i poszanowanie naszego wspólnego mienia. Bardzo proszę jeszcze ktoś 

z Państwa Radnych czy Sołtysów chciałby zabrać głos? Rozumiem, że nikt już nie chce zabrać.  

Na zakończenie dyskusji Przewodniczący Rady przypomniał Radzie Gminy o konieczności 

złożenia oświadczenia majątkowego. 

Ad. pkt. 16 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął I sesję Rady Gminy 

Czernice Borowe. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował 

Kamil Grabowski 


